



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດທີ 03 ເດືອນເມສາ 2022 (04-03-2022)

ຊີວິດແຫ່ງການຂົ່ມເຫງ

ເມື່ອໃດທີ່ທ່ານໄດ້ຕຽມຕົວສໍາລັບບາງຢ່າງທີ່ທ່ານໄດ້ຮູ້ວ່າມັນຈະມີການທ້າທາຍ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ການດໍາເນີນຊີວິດເໝືອນພຣະເຢຊູໝາຍເຖິງການໄດ້ຮັບຢ່າງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຮັບ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຄໍາຖາມຈໍານວນຫຼາຍທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບຊີວິດຂອງຄຣິສຕຽນບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນປະເພດຄວາມເປັນແລະຄວາມຕາຍ: ເຈົ້າມັກພຣະຄຳພີສະບັບໃດ? ຂ້ອຍຈະເປັນສະມາຊິກກຸ່ມທີ່ດີກວ່າໄດ້ແນວໃດ? ຖ້າໂບດມີອາຫານຫຼັງຈາກນະມັສການ, ມັນຖືກເອີ້ນວ່າເອົາອາຫານມາກິນຊຸມກັນ (potluck) ຫຼື ສະແດງຄວາມເບີກບານກັນ? (afterglow) ຄໍາຖາມເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ສໍາຄັນປານໃດ. ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ຄໍາຖາມອື່ນໆກ່ຽວກັບການຢ່າງຂອງພວກເຮົາກັບພຣະຄຣິດແມ່ນມີນໍ້າໜັກຫຼາຍ: ຂ້ອຍພ້ອມທີ່ຈະທົນທຸກທໍລະມານບໍ່? ຂ້ອຍພ້ອມແລ້ວບໍ່ທີ່ຈະຖືກກຽດຊັງເພື່ອເຫັນແກ່ພຣະນາມພຣະເຢຊູ?

ຄວາມທຸກທໍລະມານອາດຈະບໍ່ເປັນຫົວຂໍ້ທົ່ວໄປຂອງການສົນທະນາໃນຊີວິດຂອງເຮົາ, ແຕ່ຄວາມທຸກທໍລະມານເພື່ອຜົນປະໂຫຍດຂອງພຣະເຢຊູ-ຖືກຂົ່ມເຫງເພາະວ່າພວກເຮົາຕິດຕາມພຣະອົງ-ແມ່ນສິ່ງທີ່ພຣະອົງບອກໃຫ້ພວກເຮົາຄາດຫວັງເອົາໄວ້. ໃນໂຢຮັນບົດທີ 15 ແລະ 16, ສິ້ນສຸດທ້າຍຂອງຄໍາສັ່ງຂອງພຣະຄຣິດສໍາລັບພວກເຮົາຄືໃຫ້ຮັກຂຶ້ນກັນແລະກັນ,

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ເຕືອນພວກເຮົາໃຫ້ກຽມພ້ອມທີ່ຈະທົນທຸກກັບຜູ້ເຊື່ອຖືອື່ນໆ. ພຣະເຢຊູຕ້ອງການທີ່ຈະຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາເຂົ້າໃຈວ່າການດໍາເນີນຊີວິດໃນການຕິດຕໍ່ພົວພັນກັບພຣະອົງໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາຈະຖືກຂົ່ມເຫງຄືກັນກັບພຣະອົງໄດ້ຖືກຂົ່ມເຫງ. ແຕ່ເຮົາສາມາດທົນກັບຄວາມທຸກຍາກລໍາບາກໄດ້ເພາະພຣະອົງຢູ່ກັບເຮົາ ແລະພຣະອົງມີຄໍາຄວນ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ໂຢຮັນ 15:18-21

18. “ຖ້າໂລກທາກກຽດຊັງທ່ານທັງຫຼາຍ ກໍຈົ່ງຮູ້ວ່າມັນໄດ້ກຽດຊັງເຮົາກ່ອນແລ້ວ. 19. ຖ້າທ່ານທັງຫຼາຍເປັນຂອງຝ່າຍໂລກ ໂລກກໍຈະຮັກແພງສິ່ງທີ່ເປັນຂອງມັນ ແຕ່ເພາະທ່ານທັງຫຼາຍບໍ່ເປັນຂອງຝ່າຍໂລກ ແລະຝ່າຍເຮົາໄດ້ເລືອກເອົາພວກທ່ານອອກຈາກໂລກ ສັນນັ້ນໂລກຈຶ່ງກຽດຊັງພວກທ່ານ. 20. ຈົ່ງລະມຶກເຖິງຖ້ອຍຄໍາທີ່ເຮົາໄດ້ກ່າວແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍວ່າ ຂ້ອຍໃຊ້ບໍ່ທ່ອນໃຫຍ່ກວ່ານາຍຂອງຕົນ ຖ້າເຂົາຂົ່ມເຫງເຮົາ ເຂົາກໍຈະຂົ່ມເຫງພວກທ່ານທັງຫຼາຍເໝືອນກັນ ຖ້າເຂົາຖືຮັກສາຂໍ້ຄວາມຂອງເຮົາ ເຂົາກໍຈະຖືຮັກສາຂໍ້ຄວາມຂອງພວກທ່ານເໝືອນກັນ. 21. ແຕ່ສິ່ງທັງປວງນີ້ເຂົາກໍຈະເຮັດຕໍ່ທ່ານທັງຫຼາຍເພາະເຫັນແກ່ນາມຂອງເຮົາ ເພາະວ່າເຂົາບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະອົງຜູ້ຊົງໃຊ້ເຮົາມາ.

ນີ້ແມ່ນຂໍ້ຄວາມທີ່ຍາກທີ່ຈະອ່ານ. ມັນມີຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ, ແຕ່ຍັງສວຍງາມແລະມີເຫດຜົນ. ມັນເປັນເລື່ອງຍາກ, ເພາະວ່າການອ່ານວ່າໂລກກຽດຊັງຜູ້ຕິດຕາມຂອງພຣະເຢຊູເປັນສິ່ງທີ່ສິ້ນສະເທືອນ, ແມ່ນແຕ່ເຮັດໃຫ້ຢ້ານກົວ, ສໍາລັບພວກເຮົາຜູ້ທີ່ຕິດຕາມພຣະເຢຊູ. ແລະ ມັນເປັນສິ່ງທີ່ສວຍງາມ, ເພາະມັນເຕືອນເຮົາວ່າ ເຮົາໄດ້ຮັບຄວາມຮັກຈາກພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດຂອງເຮົາ ແລະ ໄດ້ເອີ້ນພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດນັ້ນຈາກໂລກແຫ່ງຄວາມຕາຍໄປສູ່ໂລກແຫ່ງຊີວິດ. ພຣະເຢຊູໄດ້ປະກາດວ່າພຣະອົງ

ໄດ້ເລືອກພວກເຮົາອອກຈາກໂລກທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມບາບ, ການຕໍ່ຕ້ານ, ແລະການຕົກ. ຖ້ອຍຄໍາຂອງພະເຢຊູມີເຫດຜົນ ຄືກັນ. ຜູ້ຄົນທີ່ຖືກນໍາເຂົ້າໄປໃນອານາຈັກຂອງພຣະເຈົ້າຍັງມີຊີວິດຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກ; ດັ່ງນັ້ນ, ພວກເຂົາເຈົ້າຈະເບິ່ງຄືວ່າ ແປກ, ຜິດ, ແລະນອກສະຖານທີ່ສໍາລັບປະຊາຊົນຂອງໂລກນີ້. ຫົວໃຈ, ຈິດໃຈ, ຄຸນຄ່າ, ແລະຄວາມສໍາຄັນຂອງພວກເຮົາ ແມ່ນແປກຕ່າງສໍາລັບຜູ້ທີ່ບໍ່ຕິດຕາມພຣະເຢຊູ. ແຕ່ພວກເຮົາຍັງຢູ່ທີ່ນີ້- "ການແຍກອອກ" ແລະໂດດເດັ່ນເພາະວ່າພວກເຮົາ ເລືອກທີ່ຈະບໍ່ດໍາເນີນຊີວິດຄືກັບໂລກນີ້.

ຂໍ້ທີ 20 ກ່າວວ່າພວກເຮົາເປັນຂ້າໃຊ້ຂອງພຣະອາຈານ, ພຣະເຢຊູ. ຕລອດການສຶກສານີ້ ພວກເຮົາໄດ້ເຫັນວິທີທີ່ພຣະ ອາຈານຢາກໃຫ້ເຮົາດໍາເນີນຊີວິດ, ຮັກ, ແລະ ເຊື່ອຟັງ ຂະນະທີ່ເຮົາຕິດສນິດຢູ່ກັບພຣະອົງ, ແຕ່ທາງຂອງພຣະອົງບໍ່ແມ່ນທາງ ຂອງໂລກທີ່ບໍ່ເຊື່ອ. ວິທີການຂອງພຣະອົງປາກົດວ່າແປກປລາດສໍາລັບສ່ວນທີ່ເປັນຂອງຝ່າຍໂລກ. ຄຣິສຕຽນຄວນຈະເປັນທີ່ ແປກປລາດສໍາລັບໂລກທີ່ຢູ່ອ້ອມຮອບພວກເຮົາ. ການຕິດຕາມພຣະເຢຊູມັນຄວນຈະເຫັນຄວາມແຕກຕ່າງ. ແລະຄວາມຂັດ ແຍ້ງ-ແມ້ວ່າຄວາມກຽດຊັງ-ແມ່ນຜົນຂອງສິ່ງທີ່ຫລີກລ້ຽງບໍ່ໄດ້.

ເຈົ້າເຄີຍເຫັນໃຜປະເຊີນກັບການຕໍ່ຕ້ານຈາກການຕິດຕາມພຣະເຢຊູບໍ່?

ສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເຊື່ອແລະສິ່ງທີ່ໂລກເຊື່ອບໍ່ແມ່ນຈະຕົງກັນ. ສັດທາແລະຄວາມໄວ້ວາງໃຈຂອງເຮົາໃນການຟື້ນຄືນຊີວິດຂອງ ພຣະເຢຊູສນັບສນູນທຸກດ້ານໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ. ເຮົາດໍາເນີນຊີວິດດ້ວຍຄວາມປາຖນາອັນແຮງກ້າສໍາລັບການກັບຄືນມາ ຂອງພຣະຄຣິດ. ບາງຄັ້ງ, ພວກເຮົາມີຊີວິດທີ່ກະຕຸ້ນໂດຍສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດເພື່ອໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມຫວັງທີ່ພວກເຮົາຕໍ່ສູ້ ກັບທັມມະຊາດບາບຂອງມະນຸດພວກເຮົາເພື່ອກາຍເປັນຄືກັບພຣະອົງ. ແລະ ເມື່ອເຮົາເປັນເໝືອນພຣະອົງ, ເຮົາກໍ່ບໍ່ເປັນ ເໝືອນຄົນອື່ນໆໃນໂລກ. ພວກເຮົາເປັນຄົນຕ່າງດ້າວ. ພວກເຮົາເປັນຄົນແປກໜ້າ. ພວກເຮົາ "ບໍ່ແມ່ນຂອງໂລກ."

ມີຈຸດນຶ່ງທີ່ວັດທະນະທໍາທີ່ຢູ່ອ້ອມຮອບເຮົາກ່າວວ່າ, "ເຮົາຈະບໍ່ຮັບເອົາເຮືອງພຣະເຢຊູ" ອີກຕໍ່ໄປ. ຄວາມຄິດກ່ຽວກັບຮາຊ ອານາຈັກສວັນແມ່ນແປກຕ່າງເກີນໄປແລະຊຶ່ງເປັນທີ່ບໍ່ພໍໃຈຕໍ່ວັດທະນະທໍາທີ່ພວກຕິດຕາມຂອງພຣະເຢຊູຖືກຂົ່ມເຫງຄືກັນກັບ ພຣະເຢຊູຖືກຂົ່ມເຫງ. ດັ່ງທີ່ພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ, "ຖ້າເຂົາຂົ່ມເຫງເຮົາ ເຂົາກໍ່ຈະຂົ່ມເຫງພວກທ່ານທັງຫຼາຍເໝືອນກັນ" (ຂໍ້20). ເມື່ອເຮົາຮັບເອົາພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູແລະດໍາເນີນຊີວິດຄືກັບພຣະເຢຊູ, ການຂົ່ມເຫງຈະມາເຖິງຢ່າງແນ່ນອນ.

2. ໂຢຮັນ 15:22-25

22. ຖ້າເຮົາບໍ່ໄດ້ມາກ່າວແກ່ເຂົາ ເຂົາກໍ່ບໍ່ມີຜິດບາບ ແຕ່ບັດນີ້ເຂົາບໍ່ມີຂໍ້ແກ້ຕົວໃນເຣືອງຜິດບາບຂອງຕົນ. 23. ຜູ້ທີ່ກຽດຊັງ ເຮົາກໍ່ກຽດຊັງພຣະບິດາຂອງເຮົາເໝືອນກັນ. 24. ຖ້າເຮົາບໍ່ໄດ້ເຮັດກິດຈະການຖ້າມກາງເຂົາ ອັນບໍ່ມີຜູ້ອື່ນໄດ້ເຮັດນັ້ນ ເຂົາກໍ່ຄົງ ບໍ່ມີຜິດບາບ ແຕ່ບັດນີ້ເຂົາໄດ້ເຫັນແລະໄດ້ກຽດຊັງທັງເຮົາແລະພຣະບິດາຂອງເຮົາເໝືອນກັນ. 25. ທັງນີ້ກໍ່ເພື່ອຈະໄດ້ເປັນຈິງ ຕາມທີ່ຂຽນໄວ້ໃນພຣະບັນຍັດຂອງເຂົາທີ່ວ່າ "ເຂົາໄດ້ກຽດຊັງເຮົາໂດຍບໍ່ມີເຫດ."

ເມື່ອພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ, "ຖ້າເຮົາບໍ່ໄດ້ມາກ່າວແກ່ເຂົາ ເຂົາກໍ່ບໍ່ມີຜິດບາບ." ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ເວົ້າວ່າພຣະອົງໄດ້ນໍາເອົາຄວາມ ບາບມາສູ່ຜູ້ທີ່ໄດ້ຍິນພຣະອົງ. ສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ນໍາມາແມ່ນຮູບພາບອັນຄົບເຕັມ ແລະ ຄວາມຈິງທີ່ສໍາເລັດ ແລະ ເປັນໂອ ກາດໃຫ້ຜູ້ຄົນຮັບເອົາພຣະອົງ. ບໍ່ມີໃຜທີ່ບໍ່ມີຂໍ້ແກ້ຕົວ. ເຖິງແມ່ນວ່າຜູ້ທີ່ບໍ່ມີພະຍານພຣະກິດຕິຄຸນກໍ່ມີການເປີດເຜີຍທົ່ວໄປຂອງ ທັມມະຊາດເພື່ອນໍາພາພວກເຂົາໄປຫາພຣະເຈົ້າ (ໂຣມ1:18-20). ພຣະເຢຊູກໍາລັງເວົ້າເຖິງຜູ້ທີ່ບໍ່ມີຂໍ້ແກ້ຕົວທີ່ຈະແຈ້ງ, ເພາະ ວ່າເຂົາເຈົ້າໄດ້ເຫັນແລະໄດ້ຍິນພຣະເຢຊູຄຣິດ, ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ. ຊາວຍີວໄດ້ເຫັນສິ່ງທີ່ດີທີ່ສຸດທີ່ສາມາດເກີດຂຶ້ນກັບ ພວກເຂົາ-ຄືພຣະເຢຊູເອງ. ຢ່າງໜ້າໂສກເສົ້າ, ເຂົາເຈົ້າໄດ້ປະຕິເສດສິ່ງທີ່ເຂົາເຈົ້າຕ້ອງການຫຼາຍທີ່ສຸດ, ເປັນພະຍານເຖິງສິ່ງ ທີ່ເຂົາເຈົ້າຕ້ອງການຫຼາຍທີ່ສຸດ ແລະ ປະຕິເສດມັນໄປ, ພວກເຂົາເຈົ້າຍັງຄົງຢູ່ໃນບາບຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ຄົນເຫັນພຣະເຢຊູຮັບໃຊ້ຢ່າງກະຕືລືລົ້ນ. ພຣະເຢຊູໄດ້ສິດສອນຢ່າງເອົາໃຈໃສ່. ພຣະເຢຊູປົນປົວດ້ວຍຄວາມຮັກ. ພຣະອົງໄດ້ນຳພາອານາຈັກໃຫມ່ແຫ່ງການກັບໃຈທີ່ນຳໄປສູ່ຊີວິດ, ສະແດງໃຫ້ຜູ້ຄົນຮູ້ວ່າພຣະອົງເປັນຄຳຕອບຂອງຄວາມຕ້ອງການອັນເລິກເຊິ່ງຂອງພວກເຂົາ. ປະຊາຊົນໄດ້ເຫັນສິ່ງທັງໝົດນີ້, ແລະພວກເຂົາຄັດຄ້ານພຣະອົງຢ່າງຮຸນແຮງ. ສຳລັບຫຼາຍໆຄົນ, ຄວາມຈິງໄດ້ຖືກເປີດເຜີຍ, ແຕ່ກໍໄດ້ປະຕິເສດໄປຢ່າງກຽດຊັງ. ນີ້ກໍຍັງເກີດຂຶ້ນໃນປະຈຸບັນນີ້.

ພວກເຮົາຢູ່ທີ່ຮ້ານອາຫານກັບໝູ່ເພື່ອນບາງຄົນຈາກໂບດ, ລວມທັງແມ່ຍິງຄົນໃໝ່ໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພວກເຮົາ. ໃນລະຫວ່າງການກິນອາຫານ, ນາງໄດ້ແບ່ງປັນວິທີທີ່ນາງໄດ້ຮັບການເປີດຕາຂອງພຣະເຢຊູ. ນາງມາຈາກຄອບຄົວຊາວມຸສລິມ, ແຕ່ໂດຍພຣະວິນຍານບໍ່ຮູ້ສຸດທີ່ເຮັດວຽກຜ່ານຂ່າວປະເສີດ, ນາງໄດ້ກາຍເປັນຜູ້ທີ່ເຊື່ອຢ່າງຈະແຈ້ງໃນຄວາມຕ້ອງການພຣະຄຣິດ, ນາງເຕັມໃຈທີ່ຈະຂາດຈາກວັດທະນະທຳຂອງນາງ, ຍອມຮັບພຣະຄຣິດ, ແລະກາຍເປັນຄຣິສຕຽນ, ນາງໄດ້ເວົ້າວ່ານາງຮູ້ສຶກຕື່ນເຕັ້ນຫຼາຍກັບສິ່ງທີ່ນາງກຳລັງປະສົບການໃນພຣະເຢຊູ ຈົນນາງຄິດວ່າພໍແມ່ຂອງນາງຈະເປີດໃຈຕໍ່ຂ່າວປະເສີດເຊັ່ນກັນ. ແຕ່, ເມື່ອນາງໄດ້ແບ່ງປັນກັບເຂົາເຈົ້າສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງທຳງານຢູ່ໃນໃຈຂອງນາງ, ພໍຂອງນາງໄດ້ບອກນາງໃຫ້ອອກໜີຈາກເຮືອນ; ລາວບໍ່ເຄີຍຢາກເຫັນນາງອີກເລີຍ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຖາມນາງເມື່ອໃດນາງໄດ້ເຫັນຄອບຄົວຂອງນາງຄັ້ງສຸດທ້າຍ, ແລະ ຄຳຕອບຂອງນາງແມ່ນເໝືອຄວາມຈິງ. ນາງເວົ້າວ່າ "ຂ້ອຍບໍ່ເຄີຍເຫັນພວກເຂົາມາສອງສາມປີແລ້ວ. ຂ້ອຍລົມກັບແມ່ຂອງຂ້ອຍບາງຄັ້ງບາງຄາວ, ແຕ່ແມ່ບອກຂ້ອຍໃຫ້ຢູ່ຫ່າງໆເພາະວ່າພໍຂອງຂ້ອຍຢາກໃຫ້ຂ້ອຍຕາຍ,"

ຄວາມຈິງຢູ່ທີ່ນັ້ນ. ນາງຍອມຮັບຄວາມຈິງໃນພຣະເຢຊູ. ນາງໄດ້ແບ່ງປັນຄວາມຈິງດຽວກັນກັບຄອບຄົວຂອງນາງ, ແຕ່ພວກເຂົາປະຕິເສດຄວາມຈິງຢ່າງຈິງຈັງວ່າພວກເຂົາໄລ່ລາວໜີແລະຍັງຂົ່ມຂູ່ທີ່ຈະຂ້ານາງ. ພວກເຮົາກຽດຊັງທີ່ຈະໄດ້ຍິນແນວນັ້ນ, ແຕ່ມັນແມ່ນຄວາມເປັນຈິງຂອງສອງໂລກ-ສອງອານາຈັກ-ທີ່ເຂົ້າໄປໃນຄວາມຂັດແຍ້ງ. ໂລກຍັງສືບຕໍ່ປະຕິເສດພຣະເຢຊູເຖິງແມ່ນວ່າຄວາມຈິງທີ່ສວຍງາມທີ່ພຣະອົງໄດ້ເປີດເຜີຍໃຫ້ເຫັນ.

ແມ່ນຫຍັງກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູທີ່ເຮັດໃຫ້ຫຼາຍຄົນຄັດຄ້ານ?

3. ໂຢຮັນ 16:1-4ກ

1. "ຂໍ້ຄວາມເຫຼົ່ານີ້ເຮົາໄດ້ບອກທ່ານທັງຫຼາຍແລ້ວ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ພວກທ່ານເກີດຄວາມສະດຸດໃຈ. 2. ເຂົາຈະໄລ່ທ່ານທັງຫຼາຍອອກຈາກໂຮງທັມມະເທສນາຈະມີເວລານຶ່ງເມື່ອບຸກຄົນທີ່ຂ້າພວກທ່ານເສັງ ຈະຄິດວ່າຕົນເຮັດການນັ້ນເພື່ອບູຊາຕໍ່ພຣະເຈົ້າ.
3. ເຂົາຈະເຮັດດັ່ງນັ້ນ ເພາະເຂົາບໍ່ໄດ້ຮູ້ຈັກພຣະບິດາແລະບໍ່ໄດ້ຮູ້ຈັກເຮົາ. 4. ແຕ່ທີ່ເຮົາໄດ້ບອກສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ໃຫ້ທ່ານທັງຫຼາຍກໍເພື່ອວ່າ, ເມື່ອເວລາຂອງເຂົາມາເຖິງແລ້ວ ພວກທ່ານຈະໄດ້ລະນຶກວ່າຝ່າຍເຮົາໄດ້ບອກພວກທ່ານໄວ້ແລ້ວ.

ຜູ້ທີ່ກຽດຊັງພຣະເຢຊູກໍກຽດຊັງຕິດຕາມພຣະອົງ, ແລະບໍ່ພຽງແຕ່ສະແດງຄວາມກຽດຊັງໃນຄວາມຮູ້ສຶກເທົ່ານັ້ນ ແຕ່ເຂົາເຈົ້າຍັງສະແດງອອກໃນການກະທຳຂອງເຂົາເຈົ້ານຳອີກ. ພວກເຮົາບໍ່ຄວນຈະຕຶກຕະລຶງ; ຄວາມຈິງແລ້ວ, ພວກເຮົາຄວນຈະຕຽມພ້ອມ. ການຂົ່ມເຫງດັ່ງກ່າວອາດຈະ "ບໍ່ໜັກ" ຄືກັບການຕັດສິດ-"ພວກເຮົາຈະໄລ່ທ່ານອອກຈາກໂຮງທັມເທສນາ" ຫຼືຮ້າຍແຮງເທົ່າກັບການຖືກຂ້າ-"ເວລາຈະມາເມື່ອຄົນໃດຄົນນຶ່ງທີ່ຂ້າທ່ານຈະຄິດວ່າເຂົາກຳລັງຮັບໃຊ້ພຣະເຈົ້າ."

ພວກສາວົກທຸກຄົນທີ່ໄດ້ຍິນພຣະເຢຊູກ່າວຖ້ອຍຄຳເຫຼົ່ານີ້ເປັນຄັ້ງທຳອິດໄດ້ຖືກຂ້າໂດຍການຕິດຕາມພຣະເຢຊູ, ຍົກເວັ້ນແຕ່ໂຢຮັນ, ຜູ້ທີ່ຂຽນພຣະທັມພຣະກິດຕິຄຸນໂຢຮັນ, ແລະ ບໍ່ພຽງແຕ່ເຂົາເຈົ້າພວກດຽວເທົ່ານັ້ນ. ຄຣິສຕະຈັກລັ້ນທຳອິດໄດ້ປະສົບການຕໍ່ຊ່ວງການຂົ່ມເຫງແລະຖືກການປະທານ.ເປັນເວລາກວ່າ 2000 ປີ ທັງຜູ້ຊາຍແລະຜູ້ຍິງທົ່ວໂລກທຶນທຸກທໍຣະມານແລະຕາຍຍ້ອນການຕິດຕາມພຣະເຢຊູ.

ເຈົ້າເຫັນຄຳສອນຂອງພຣະເຢຊູບິດເບືອນໃນວັດທະນະທຳຂອງພວກເຮົາແນວໃດ?

ພຣະເຢຊູຢາກໃຫ້ພວກທີ່ຕິດຕາມພຣະອົງໃຫ້ຕຽມພ້ອມວ່າມີຫຍັງທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນ. “ຂໍ້ຄວາມເຫຼົ່ານີ້ເຮົາໄດ້ບອກທ່ານທັງຫຼາຍແລ້ວ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ພວກທ່ານເກີດຄວາມສະດຸດໃຈ.” ຂ້າພະເຈົ້າຫວັງວ່າທ່ານຄົງໄດ້ຍິນສຽງຂອງຄຳໝາຍໃຈໃນນັ້ນ. ພຣະເຢຊູຮູ້ຈັກ; ສິ່ງນີ້ຈະບໍ່ສາມາດເຮັດໃຫ້ພຣະອົງແປກໃຈໄດ້. ພຣະອົງຍັງເປັນພຣະເຈົ້າ, ແລະພຣະເຈົ້າຍັງຢູ່ໃນການຄວບຄຸມ. ນອກຈາກນັ້ນ, ພຣະອົງໄດ້ສັນຍາການປະທັບຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງໃນຂໍ້ທີ່ຜ່ານມາ (ໂຍຮັນ 15: 26-27). ການຂົ່ມເຫງອາດຈະມາ, ແຕ່ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຢູ່ຄົນດຽວ-ແລະການຂົ່ມເຫງບໍ່ແມ່ນບົດສຸດທ້າຍ.

ໃຫ້ຫົວໃຈຂອງເຈົ້າໄດ້ຮັບການເລົ່າໂລມ. ການຂົ່ມເຫງແມ່ນເປັນຕາຍຳນ, ແຕ່ມັນບໍ່ສາມາດສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ຜົນໄດ້ຮັບ. ດ້ວຍຖ້ອຍຄຳເຫຼົ່ານີ້, ໃນບາງສ່ວນ, ພຣະເຢຊູໄດ້ລາຍງານຂ່າວດັ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຂະນະສົງຄາມ. ເພາະສະນັ້ນ, ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມໃນການຂົ່ມເຫງດ້ວຍການອະທິຖານຂອງພວກເຮົາແລ້ວກໍຫວັງວ່າສິ່ງຕ່າງໆຈະມີຜົນດີອອກມາ. ພວກເຮົາເຂົ້າໃນການຂົ່ມເຫງດ້ວຍມີຂອງພວກເຮົາໄດ້ຖືກມັດໄວ້, ໂດຍການຮູ້ວ່າການສູ້ຮົບໄດ້ຮັບໄຊຊະນະ. ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວເຖິງເຮືອງສະພາບ-ຄວາມເປັນຈິງ-ກ່ຽວກັບຄວາມກຽດຊັງທີ່ຈະມາຫາພວກເຮົາຢ່າງແນ່ນອນ, ແຕ່ໃຫ້ພວກເຮົາຫມັ້ນໃຈໃນພຣະອົງເພາະວ່າພຣະອົງໄດ້ຂະນະການສູ້ຮົບແລ້ວ.

ການເຕືອນຂອງພຣະເຢຊູເຮັດໃຫ້ເຮົາບໍ່ສະດຸດໃຈໄດ້ແນວໃດ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ການດຳເນີນຊີວິດຄືກັບພຣະເຢຊູໝາຍເຖິງການຖືກປະຕິບັດຄືກັນກັບພຣະອົງ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ໄປນີ້:

- **ສ້າງລາຍຊື່.** ຂຽນບາງຂໍ້ກ່ຽວກັບຄວາມຫວັງຂອງພວກເຮົາໃນພຣະເຢຊູແລະຄວາມຫວັງຂອງສວັນ. ໃຊ້ຂໍ້ພຣະຄັມພີເຫຼົ່ານີ້ເພື່ອໃຫ້ກຳລັງໃຈ ແລະກະກຽມໃຈຂອງທ່ານທີ່ຈະບໍ່ສະດຸດເມື່ອທ່ານປະເຊີນກັບການຂົ່ມເຫງ.
- **ຟັງ.** ເປີດຟັງລາຍການ ສຽງຂອງພວກທີ່ຖືກປະທານ Voice of the Martyrs ໃນອາທິດນີ້ ແລະອະທິຖານເພື່ອຊາວຄຣິສຕຽນທີ່ຖືກຂົ່ມເຫງໃນທົ່ວໂລກ.
- **ຄູ່ຮ່ວມງານ.** ເຂົ້າຮ່ວມກຸ່ມນ້ອຍຂອງທ່ານເພື່ອກຳນົດຜູ້ສອນສາສນາທີ່ຮັບໃຊ້ໃນສະຖານທີ່ບ່ອນທີ່ຊາວຄຣິສຕຽນຖືກຂົ່ມເຫງແລະ, ເປັນກຸ່ມ, ສນັບສນູນພວກເຂົາໂດຍການອະທິຖານແລະບາງທີອາດຈະເປັນທາງດ້ານການເງິນ. ທ່ານສາມາດຊອກຫາຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອກ່ຽວກັບເຮືອງນີ້ຢູ່ທີ່ imb.org.

ຄວາມທຸກທໍຣະມານອາດຈະບໍ່ຢູ່ເທິງສຸດຂອງບັນຊີລາຍຊື່ຂອງສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການທີ່ຈະສົນທະນາກ່ຽວກັບຄຣິສຕຽນ, ແຕ່ວ່າມັນແມ່ນຄວາມຈິງ. ເຮົາມີເພື່ອນຄຣິສຕຽນໃນທົ່ວໂລກທຸກມື້ທີ່ທົນທຸກໂດຍບໍ່ໄດ້ສະດຸດໃຈ. ເມື່ອພວກເຮົາພິຈາະນາການຂົ່ມເຫງໃນອາທິດນີ້, ໃຫ້ພວກເຮົາອະທິຖານວ່າພຣະເຈົ້າຈະຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາຈົ່ຈຳຄຸນຄ່າຂອງພຣະອົງ, ພັກຜ່ອນໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ, ແລະປິຕິຍິນດີທີ່ພຣະອົງຈະຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາເອົາຊະນະມັນ.

ອຸປຸຸມໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA.